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 ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

Poř. číslo zápisu:  31 

Datum zasedání:  21. 10. 2020 

Přítomni:  Buryová, Franěk, Chmielová, Majerová, Šimáková, Škrabal, Verner 

Omluveni:  Škuláňová, Turečková 

Hosté:  Lebiedzik, Pražák, Stavárek, Suchánek 

 

 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů v 

prezenční a kombinované formě Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2021/2022  

3. Podmínky přijímacího řízení do magisterských studijních programů v 

prezenční a kombinované formě Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2021/2022 

4. Návrh delegátů do Rady vysokých škol 

5. Návrh člena volební komise pro konání doplňovacích voleb do AS SU za OPF  

6. Návrh člena volební komise pro konání řádných voleb do AS SU OPF 

7. Různé 

 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory i hosty, vyjmenovala jednotlivé body 

programu a konstatovala, že Akademický senát je usnášeníschopný. Přítomní členové senátu 

s navrženým programem vyslovili souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen.  

 

 

Hlasování   

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
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2. Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů v prezenční a 

kombinované formě Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné pro akademický rok 2021/2022  

3. Podmínky přijímacího řízení do magisterských studijních programů v prezenční a 

kombinované formě Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné pro akademický rok 2021/2022 

 

Dr. Majerová předala slovo předkladateli děkanovi prof. Stavárkovi, který představil tyto dva 

materiály. Konstatoval, že základní parametry jsou zachovány: nadále nebudou realizovány 

přijímací zkoušky, jsou nabízeny studijní programy, které známe z 2. kola posledního 

přijímacího řízení a poplatek za PŘ zůstává stejný. Po dohodě s rektorátem byl vypuštěn 

sloupeček v tabulce „předpokládaný počet studentů do studijních programů“.  

 

 

Předsedkyně AS SU OPF vyzvala přítomné senátory k hlasování o podmínkách přijímacího 

řízení do bakalářských studijních programů.   

 

 

Hlasování   

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů v prezenční a 

kombinované formě Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro 

akademický rok 2021/2022. 

 

 

Předsedkyně AS SU OPF vyzvala přítomné senátory k hlasování o podmínkách přijímacího 

řízení do magisterských studijních programů. 

 

 

Hlasování   

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do magisterských studijních programů v prezenční a 

kombinované formě Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro 

akademický rok 2021/2022. 
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4. Návrh delegátů do Rady vysokých škol 

 

Dr. Majerová informovala, že od předsedy AS SU doc. Kaleji obdržela oficiální žádost, kde 

žádá o návrhy delegátů do Rady vysokých škol, jejichž současné funkční období končí 

v prosinci 2020. Poté předala slovo děkanovi fakulty. 

 

Prof. Stavárek konzultoval tuto záležitost se současným členem doc. Lebiedzikem a dodal, že 

v Radě vysokých škol jsou důležité pracovní skupiny, které tam fungují. Zástupce za SU je doc. 

Lebiedzik jako člen ekonomické skupiny (pravidla financování vysokých škol, rozpočet) 

a za SU OPF prof. Ramík jako člen skupiny pro metodiku hodnocení vědeckovýzkumných 

organizací. Prof. Ramík však podal žádost o ukončení pracovního poměru na fakultě k srpnu 

2021, a proto ani nebude jeho kandidatura navržena. V souladu s tím děkan požádal proděkanku 

doc. Palečkovou, zda by se stala zástupcem za OPF, a ta souhlasila.   

 

Na základě přijatého Lex Specialis se senát usnesl hlasovat v této věci veřejně a předsedkyně 

AS SU OPF vyzvala přítomné senátory k hlasování o návrhu na delegáta do Rady vysokých 

škol.  

 

Hlasování: 

 

doc. Ing. Iveta Palečková, Ph.D. Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Následně předsedkyně AS SU OPF vyzvala přítomné senátory k hlasování o doporučení 

nominace doc. Ing. Mariana Lebiedzika, Ph.D. jako zástupce SU.   

 

Hlasování: 

 

doc. Ing. Marian Lebiedzik, Ph.D. Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje návrh delegovat do Rady vysokých škol doc. Ing. Ivetu Palečkovou, Ph.D. za SU OPF 

a doporučuje nominaci doc. Ing. Mariana Lebiedzika, Ph.D. jako zástupce SU.  

 

 

5. Návrh člena volební komise pro konání doplňovacích voleb do AS SU za OPF  

 

Dr. Majerová oznámila, že došlo k odstoupení jednoho člena volební komise, který byl schválen 

na minulém zasedání AS SU OPF. Vzhledem k tomu, že volební komise musí být alespoň 

tříčlenná, je nutno schválit jejího nového člena. Sdělila zároveň, že na včerejším zasedání AS 

SU byla schválena I. změna Volebního řádu SU OPF, která dovoluje možnost konání e-voleb. 

Vzhledem k tomu, že s tímto způsobem voleb má již zkušenost Ing. Škrabal, navrhuje jej 

předsedkyně senátu jako člena volební komise. Ing. Škrabal s návrhem souhlasí.  
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Předsedkyně AS SU OPF vyzvala přítomné senátory k hlasování o členu volební komise.  

 

Hlasování: 

Ing. Jaroslav Škrabal Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 1 
    

    

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Ing. Jaroslava Škrabala jako člena volební komise pro konání doplňovacích voleb do 

AS SU za OPF. 

 

 

6. Návrh člena volební komise pro konání řádných voleb do AS SU OPF 

 

Dr. Majerová sdělila, že vše výše uvedené v bodu 5 je platné i pro konání řádných voleb do AS 

SU OPF, kdy funkční období AS SU OPF končí v prosinci 2020. Vzhledem k tomu, že volební 

komise bude pracovat souběžně na obou volbách, proto navrhuje za člena této volební komise 

opět Ing. Škrabala, který s návrhem souhlasí. 

 

Předsedkyně AS SU OPF vyzvala přítomné senátory k hlasování o členu volební komise.  

 

Hlasování: 

Ing. Jaroslav Škrabal Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 1 
    

    

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Ing. Jaroslava Škrabala jako člena volební komise pro konání řádných voleb do AS 

SU OPF.  

 

 

7. Různé  

 

1) Proděkan doc. Suchánek podal informace k zásadám pro přiznání prospěchového stipendia 

na akademický rok 2019/2020. Vyhodnocení prospěchových stipendií je následující. V 

kategorii pro 2. ročník v bakalářských studijních programech, kde se má 15 nejlepším 

studentům vyplatit stipendium ve výši 10 000 Kč, se umístily na posledních dvou místech dvě 

studentky s naprosto shodným studijním výsledkem. Stipendium tedy bude vyplaceno 16 

studentům.  

 

2) Dr. Franěk vznesl dotaz, kdo je předsedou AS SU.  

Dr. Majerová odpověděla, že tato informace je na webových stránkách – novým předsedou AS 

SU se stal doc. Martin Kaleja, který je zaměstnancem Fakulty veřejných politik. Dříve působil 

jako místopředseda senátu, pak byl pověřen vedením senátu a v červenci tohoto roku byl zvolen 

předsedou AS SU.  
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Dále dr. Majerová dodala, že na včerejším zasedání AS SU byl volen místopředseda AS SU za 

akademickou komoru, kterým se stal dr. Miroslav Langer (z Filozoficko-přírodovědecké 

fakulty). Dále byl volen tajemník AS SU a tím se stala dr. Majerová, která doplnila, že jde o 

nově ustanovenou funkci. Nově byly zřízeny rovněž čtyři pracovní komise – pro strategii a 

rozvoj, ekonomická, legislativní a pro studijní a sociální záležitosti.  

 

Vzhledem k tomu, že senátoři ani hosté neměli žádné další připomínky, předsedkyně senátu 

ukončila jednání. 

 

Příští řádné zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 25. 11. 2020 ve 13:00 hod v místnosti A308 

nebo online v aplikaci MS Teams (bude upřesněno dle aktuální situace). 

 

 

Za správnost:  

Ing. Ingrid Majerová, Dr.  

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 21. 10. 2020 

 

 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů v 

prezenční a kombinované formě Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské 

fakulty v Karviné pro akademický rok 2021/2022.  

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do magisterských studijních programů 

v prezenční a kombinované formě Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské 

fakulty v Karviné pro akademický rok 2021/2022. 

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje návrh delegovat do Rady vysokých škol doc. Ing. Ivetu Palečkovou, 

Ph.D. za SU OPF a nominuje doc. Ing. Mariana Lebiedzika, Ph.D. k projednání na AS 

SU. 

4. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Ing. Jaroslava Škrabala jako člena volební komise pro konání 

doplňovacích voleb do AS SU za OPF.  

5. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Ing. Jaroslava Škrabala jako člena volební komise pro konání 

řádných voleb do AS SU OPF. 

 

 

Ing. Ingrid Majerová, Dr.  

předsedkyně AS SU OPF 

 


